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LOGE	“ANNA	PAULOWNA”	
N0	39		O.·.	ZAANDAM	

	

Verslag	-	Algemene	Ledenvergadering	-	woensdag	15	maart	2023	om	20:00	in	het	
Logegebouw	

	
Aanwezig:	19	Bbr∴	
Afbericht:	Bbr∴	Dam,	Baars,	Nieuwenhuizen,	De	Vries,	Stieltjes,	Drommel,	Kerssens,	Önen,	Dekker	
	
	
1.	 Opening	en	vaststelling	van	de	agenda	

De	agenda	werd	ongewijzigd	vastgesteld.	Aanwezig	zijn	19	leden.		
	

2.		 Presentielijst	en	berichten	van	verhindering	
Br∴	Van	Rhienen	geeft	een	update	over	de	gezondheidstoestand	van	Br∴	Baars.	De	slechte	
gezondheidstoestand	van	Br∴	Baars	is	het	gevolg	van	het	COVID	19	virus.	Br∴	Baars	is	
nauwelijks	in	staat	om	mails	te	lezen	laat	staan	op	te	stellen.	Het	verzoek	is	om	in	de	
communicatie	met	Br∴	Baars	hiermee	rekening	te	houden.	Verder	zie	hierboven.	

3.	 Mededelingen	en	Ingekomen	stukken	
Er	zijn	geen	mededelingen.	
	

4.	 Notulen	vorige	Algemene	Ledenvergadering	d.d.	23	november	2022	
Over	de	notulen	heeft	Br∴	Van	Overveld	een	opmerking	en	wil	op	het	onderdeel	op	pagina	2	
‘Begroting	2023	Loge	Anna	Paulowna’	een	bijdrage	leveren.	Volgens	Br∴	Van	Overveld	was	de	
strekking	van	hetgeen	hij	heeft	voorgedragen	tijdens	de	vergadering	meer:	
“Br∴	Van	Overveld	vraagt	of	we	nu	voor	een	systematiek	kiezen	die	we	dan	ook	blijven	
volgen,	of	dat	dit	een	jaarlijks	terugkerende	keuze	is.	Het	antwoord	is	dat	we	nu	voor	een	
systematiek	kiezen	die	in	de	toekomst	gevolgd	gaat	worden.”	De	vergadering	gaat	met	deze	
correctie	akkoord	waarna	de	inhoud	van	de	notulen	verder	worden	goedgekeurd.		
	

5.	 Jaarverslag	Secretaris	2022	
Het	jaarverslag	over	het	jaar	2022	wordt	voorgedragen	en	de	ALV	stemt	in	met	de	inhoud	van	
het	jaarverslag.	

6.	 Financiële	stukken	2022	Loge	Anna	Paulowna	
a) toelichting	op	het	jaarverslag	2022	door	Br∴	Thesaurier.	
Br∴	Thesaurier	behandt	het	jaarverslag	punt	voor	punt.	Huur	derdan	zal	
toenemen	omdat	er	een	nieuwe	huurder	zich	heeft	gemeld.	Incidentele	baten	
bestaan	uit	teruggaaf	energiebelasting,	gemeentelijke	subside	en	vergoeding	De	
Veer	Stichting	voor	kosten	ventilatie	gebouwen.	Uitgaven	hoger	o.a.	in	verband	
met	de	aanschaf	van	het	electronisch	slot.	De	energie	is	niet	veel	hoger	ten	
opzichte	van	het	voorafgaande	jaar	omdat	nummer	59	bijna	een	jaar	lang	niet	
meer	werd	verwarmd.		
b) Beantwoording	vragen	van	leden.	
Br∴	Jansen	plaatst	een	opmerking	over	het	abonnement	op	Toth.	Deze	liggen	
ongeopend	in	het	plastic	in	de	bibliotheek	en	veel	Bbr∴	zijn	reeds	zelf	
geabonneerd.	Wellicht	kan	dit	abonnement	worden	opgezegd.	Hierover	zal	
overleg	plaatsvinden	met	Br∴	Archivaris/Bibliothecaris.	Eventuele	opzegging	zal	
via	en	in	opdracht	van	Br∴	Bibliothecaris	plaatsvinden.	Br∴	Delgado	vraagt	of	het	
exploitatieoverschot	ten	goede	kan	komen	aan	de	leden.	Antwoord:	dat	vindt	al	
plaats	en	er	dient	rekening	te	worden	gehouden	met	aanzienlijke	uitgaven	in	
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2023	door	verbouwing	en	onderhoud.	Br∴	Van	Overveld	vraagt	over	de	hoogte	
van	energie,	tel	en	water.	De	hoogte	van	de	energienota	wordt	voornamelijk	
bepaalt	door	hogere	energieprijzen.	Uit	de	staat	van	inkomsten	en	uitgaven	blijkt	
een	voordelig	saldo	van	€	977,	terwijl	in	de	uitleg	een	bedrag	van	€	1.500	is	
vermeld.	Heeft	te	maken	met	nagekomen	facturen	die	betrekking	hadden	op	het	
jaar	2022	en	die	hierna	zijn	verwerkt.	Br∴	Van	Bolhuis	heeft	een	vraag	of	de	
huren	die	thans	als	inbaar	op	de	balans	staan	nog	te	vorderen	zijn.	Antwoord:	Ja,	
zijn	volledig	te	innen.		
c) Verslag	kascommissie	
Br∴	Van	Rhienen	draagt	het	verslg	van	de	kascommissie	voor.	De	leden	van	de	
kascommissie	zijn	de	Bbr∴	Van	Rhienen	en	Lindeman.	
d) Stemming	leden	over	decharge	
In	vervolg	op	het	verslag	van	Br∴	Van	Rhienen	zijn	met	algemene	stemmen	de	
financiële	stukken	goedgekeurd	en	is	decharge	verleend	aan	het	bestuur.		

7.		 Financiële	stukken	2022	Van	de	Stadt-Jentink	Stichting	
a)	Toelichting	op	jaarverslag	door	penningmeester	
Br∴	Fischer	geeft	alvorens	toelichting	te	geven	op	de	jaarrekening	een	korte	
omschrijving	van	het	doel	van	de	Van	de	Stadt-Jentink	Stichting.	Br∴	Fischer	geeft	
een	toelichting	op	de	verstrekte	jaarrekening	2022.	
b)	Beantwoording	vragen	van	leden	
Er	waren	geen	vragen	van	leden.	
c)	Verslag	Kascommissie	
Br∴	Van	Rhienen	dragt	het	verslag	van	de	kascommissie	voor.	De	leden	van	de	
kascommissie	zijn	de	Bbr∴	Van	Rhienen	en	Lindeman.	
d)	Stemming	leden	over	decharge	
In	vervolg	op	het	verslag	van	Br∴	Van	Rhienen	is	met	algemene	stemmen	de	
jaarrekening	goedgekeurd	en	is	decharge	verleend	aan	het	bestuur.		

8.	 Verslag	stand	van	zaken	van	Stationsstraat	59	en	Stationsstraat	61,	Zaandam	
Br∴Ged∴M∴	in	zijn	rol	als	BMM	geeft	een	opsomming	van	de	stand	van	zaken	in	
vervolg	op	de	laatst	gehouden	comparitie.	De	volgende	zaken	dienen	nog	te	worden	
verricht:	

- een	wand	van	spaanplaat	diende	te	worden	vervangen	met	gipsplaten;	
- een	kast	diende	te	worden	geplaatst	om	de	WTW;	
- beglazing	wordt	geplaatst	op	27	maart	2023;	
- De	woonkamer	is	redelijk	af;	
- Plaatsing	van	de	keuken	dient	te	worden	afgerond;	
- Deze	week	zal	de	woning	af	zijn	met	uitzondering	van	het	voorafgaande.	

Ingangsdatum	dat	de	servant	de	woning	kan	betrekken	is	1	april	2023.	De	bedoeling	
is	dat	de	servant	eerder	in	de	beheerderswoning	kan	om	de	woning	aan	te	kleden	en	
te	schilderen	enzovoort.	Br∴	Lindeman	vraagt	wanneer	de	Stationsstraat	59	door	de	
schilder	onder	handen	wordt	genomen,	vanwege	het	verschil	in	afwerking	van	het	
schilderwerk	tussen	de	nummer	59	en	61.	Br∴	Thesaurier	geeft	uitleg	over	de	
verkrijging	van	subsidies	en	dat	de	verkregen	subsidie	ter	zake	het	logegebouw	nog	
niet	is	afgerond.	Er	is	bewust	gekozen	om	de	subsidieaanvraag	over	twee	periodes	te	
spreiden.	Br∴	Rosman	vraagt	of	er	een	nieuwe	badkamer	in	zit.	Ged∴Mr∴	geeft	aan	
de	badkamer	redelijk	is	en	voldoet.	Br∴	Akkerman	vraagt	naar	de	plaatsing	van	de	
fietsen.	Afgesproken	wordt	om	eerst	af	te	wachten,	omdat	de	tuin	met	doorgang	
wordt	gehuurd	door	de	huurder.	Eerst	de	servant	laten	intrekken	en	dan	vragen	wat	
er	mogelijk	is.		
 

9.	 Wat	verder	ter	tafel	komt	
Br∴	Secretaris	geeft	aan	dat	de	kascommissie	aan	vervanging	toe	is.	Br∴	Van	
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Rhienen	wordt	bedankt	voor	zijn	diensten.	Tijdens	de	vorige	comparitie	heeft	Br∴	De	
Vries	aangegeven	dat	hij	deze	rol	wel	wenst	te	vervullen	maar	als	een	andere	Br∴	
zich	kandidaat	wilt	stellen	mag	hij	de	functie	vervullen.	De	vervanging	wordt	
aangenomen.	Hierdoor	bestaat	de	kascommissie	vanaf	heden	uit	de	Bbr∴	Lindeman	
en	De	Vries.	Br∴	Lindeman	merkt	op	dat	dit	eigenlijk	een	agendapunt	diende	te	zijn.	
Hiermee	wordt	met	het	opstellen	van	de	agenda	volgend	jaar	rekening	gehouden.	
	
Br∴	Delgado	geeft	aan	dat	Br∴	Doeven	vanwege	zijn	gezondheid	niet	in	staat	is	om	
zijn	rol	in	de	Commissie	van	Beheer	te	vervullen.	Br∴	Akkerman	heeft	vragen	over	de	
rol	in	de	Commissie	van	Beheer	en	dacht	dat	een	functie	in	deze	Commissie	slechts	
vervult	kan	worden	door	Mmr∴.	Br∴	Akkerman	geeft	aan	dat	hij	ter	vervanging	van	
Br∴	Doeven	graag	deze	rol	in	de	Commissie	van	Beheer	wenst	te	vervullen.	Met	dank	
wordt	deze	spontane	aanmelding	van	Br∴	Akkerman	als	(tijdelijk)	lid	van	de	
Commissie	van	Beheer	aanvaardt.	
	
Br∴	Lindeman	merkt	ter	kennisneming	nog	op	dat	prudent	dient	te	worden	
omgegaan	met	de	VM	in	relatie	tot	de	servant.	De	Bbr∴	Kruijt,	Secretaris	en	
Tanriseven	hebben	hierover	nadere	opmerkingen	maar	het	blijft	bij	een	ter	
kennisneming.	
	

10.	 Rondvraag	en	sluiting	
Van	de	rondvraag	wordt	verder	geen	gebruik	gemaakt.	Voorzittend	Mr∴	dankt	allen	
voor	hun	aanwezigheid.	
	

	


